
 

 

Αθήνα, 12 Δεκεμβρίου 2023 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: «Προδιαγράφεται κλείσιμο Νοσηλευτικών Μονάδων στην Ηλεία;» 

Στην Πράξη Υπουργικού Συμβουλίου 31 της 4-12-2023 «Ομαδοποίηση των νομικών 

προσώπων δημοσίου και ιδιωτικού δικαίου βάσει της παρ. 2 του άρθρου 3 του ν. 

5062/2023 (Α' 183)», όπως αυτή δημοσιεύτηκε στο ΦΕΚ 199/Α/6-12-2023, στο άρθρο 2 

και συγκεκριμένα στο Παράρτημα, αναφέρεται ως μοναδικό Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου 

Δικαίου Ομάδας Γ του Υπουργείου Υγείας στην Ηλεία το Γενικό Νοσοκομείο Ηλείας. Το 

γεγονός αυτό προκαλεί προβληματισμό, καθώς απουσιάζουν τόσο η Νοσηλευτική 

Μονάδα Αμαλιάδας, όσο και η Νοσηλευτική Μονάδα Κρεστένων. Υπάρχει διάχυτη 

ανησυχία σε Φορείς και πολίτες της Ηλείας, που βλέπουν να προετοιμάζονται διαδικασίες 

για κλείσιμο Νοσηλευτικών Μονάδων στην Ηλεία. 

Την ίδια στιγμή, η υποβάθμιση των Νοσηλευτικών Μονάδων στον νομό συνεχίζεται με 

αμείωτο ρυθμό. Έχουμε επανειλημμένως αναδείξει τα σοβαρά προβλήματα που 

αντιμετωπίζουν οι Νοσηλευτικές Μονάδες της Ηλείας. Ενδεικτικά, αναφέρουμε τρείς (3) 

επίκαιρες ερωτήσεις, τις υπ. αριθ. 945/20-7-2020, 198/18-11-2021 και 1022/19-9-2022, 

στις οποίες υπογραμμίζεται, μεταξύ άλλων, το τεράστιο ζήτημα της διαρκούς 

υποστελέχωσης σε ιατρικό προσωπικό. Οι προκηρύξεις που έχουν δημοσιευθεί για την 

κάλυψη κενών θέσεων, τελικά απέβησαν άγονες. Προκειμένου να βρεθεί λύση -έστω και 

προσωρινή-, προχωρήσαμε στην κατάθεση τροπολογίας προκειμένου να αρθεί αυτή η 

απαράδεκτη και επικίνδυνη κατάσταση. Προτείναμε να τροποποιηθεί το Π.Δ. 131/1987 

και να χαρακτηριστεί το Γενικό Νοσοκομείο Ηλείας με το σύνολο των δημοσίων δομών 

υγείας της Ηλείας (Νοσηλευτικές Μονάδες και Κέντρα Υγείας) ως Άγονη και 

Προβληματική περιοχή Α΄ κατηγορίας. Είναι ένα καθεστώς που συνοδεύεται από την 

παροχή συγκεκριμένων κινήτρων για την προσέλκυση ιατρικού και νοσηλευτικού 

προσωπικού. Πρόκειται για μια έκτακτη λύση, που δίνει ανάσα για τουλάχιστον μια 

πενταετία στα νοσοκομεία της Ηλείας και στους εργαζόμενους που υπηρετούν σε αυτά, 

οι οποίοι καταβάλλουν υπεράνθρωπες προσπάθειες για να παρέχουν αξιοπρεπείς 

υπηρεσίες στους πολίτες. Δυστυχώς, η τροπολογία αυτή δεν έγινε αποδεκτή από την 

κυβέρνηση. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

2257

Ημερομ. Κατάθεσης:

12/12/2023



Οι κυβερνητικές εξαγγελίες για δήθεν εξεύρεση συνολικής λύσης για τη δημόσια υγεία, 

αποδείχτηκαν στην πράξη έωλες, δίχως να έχουν κανένα θετικό έμπρακτο αποτέλεσμα. 

Η κατάσταση στις Νοσηλευτικές Μονάδες της Ηλείας παραμένει δραματική. Επικρατούν 

συνθήκες υγειονομικής ερήμωσης, καθώς στον νομό υπάρχουν μόνο δύο (2) παθολόγοι, 

ενώ έρχονται με «εντέλλεσθε» γιατροί από την Αχαΐα και την Αρκαδία, για να 

πραγματοποιήσουν μια ημέρα εφημερία και ύστερα να αποχωρήσουν. Την ίδια στιγμή, 

ενημερωνόμαστε πως επίκειται αποχώρηση πέντε (5) ειδικευόμενων γιατρών, τριών (3) 

με ειδικότητα ορθοπεδικού και δύο (2) με ειδικότητα χειρουργού, δίχως να υπάρχει καμία 

ενημέρωση για το πως θα καλυφθούν αυτές οι θέσεις σε περίπτωση αποχώρησης. Όλα 

αυτά συνθέτουν μια απελπιστική πραγματικότητα συνυπολογίζοντας το γεγονός  πως 

από τα νοσοκομεία της Ηλείας έχουν αποχωρήσει πάνω από είκοσι πέντε (25) γιατροί τα 

τελευταία τεσσερισήμισι χρόνια, χωρίς να έχουν αναπληρωθεί. 

Επειδή στην Πράξη Υπουργικού Συμβουλίου 31 της 4-12-2023 αναφέρεται ως μοναδικό 

Νομικό Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου Ομάδας Γ του Υπουργείου Υγείας στην Ηλεία, το 

Γενικό Νοσοκομείο Ηλείας. 

Επειδή οι Νοσηλευτικές Μονάδες στην Ηλεία είναι υποστελεχωμένες σε ιατρικό, 

νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό. 

Επειδή διαφαίνεται αποχώρηση πέντε (5) ειδικευόμενων γιατρών, τριών (3) με ειδικότητα 

ορθοπεδικού και δύο (2) με ειδικότητα χειρουργού. 

Επειδή οι προκηρύξεις θέσεων μόνιμων γιατρών στην Ηλεία, όπως αυτές των 

Παθολόγων, συνεχίζουν να αποβαίνουν άγονες. 

Επειδή η δημόσια υγεία στην Ηλεία βρίσκεται σε δεινή κατάσταση. 

 

Ερωτάται ο  κ. Υπουργός: 

1. Υπάρχουν σκέψεις για κατάργηση Νοσηλευτικών Μονάδων στην Ηλεία; 

2. Επίκειται αποχώρηση πέντε ειδικευόμενων γιατρών και αν ναι, πως θα 

αναπληρωθούν; 

3. Πως θα επιλυθεί το μείζον ζήτημα της υποστελέχωσης σε ιατρικό 

προσωπικό των Νοσηλευτικών Μονάδων της Ηλείας, καθώς έχει αποδειχθεί 

επανειλημμένως πως οι προκηρύξεις που δημοσιεύονται για την κάλυψη 

κενών θέσεων αποβαίνουν άγονες;    

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

Καλαματιανός Διονύσιος-Χαράλαμπος 



 

Αποστολάκης Ευάγγελος  

 

Αυλωνίτης Χρήστος Αλέξανδρος 

 

Γαβρήλος Γεώργιος 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Ηλιόπουλος Όθων 

 

Κασιμάτη Νίνα 

 

Κοντοτόλη Μαρίνα 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παππάς Πέτρος 

 

 

 




